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ACORD CE REFERENT AL PROJECTE DE
REMODELACIÓ DE PATIS DE
L’AJUNTAMENT DE CALAFELL

En data 15/10/2024 es va celebrar el 1r Consell Escolar ordinari del curs 2024/2025 de

l’INS Camí de Mar de Calafell. En l’ordre del dia, hi havia el punt 8 Projecte remodelació

patis i pista coberta de l’Ajuntament, en el qual es va decidir per majoria (tan sols una

abstenció) redactar un acord de Consell Escolar que gira al voltant de dos punts:

1. ZONA AFECTADA TERRENY DEL DEPARTAMENT D’EDUCACIÓ: segons els

plànols presentats del projecte de remodelació, en la zona d’arbreda a la sortida del

passadís C de l’edifici principal, s’hi vol construir una pista multiesportiva (sense

mides reglamentàries), la qual cosa implicaria la pèrdua d’aquesta arbreda, veritable

refugi climàtic del centre en èpoques de calor (maig, juny i setembre). És per això

que el Consell Escolar de l’INS Camí de Mar es mostra en desacord i per tant es
posiciona en contra de la construcció d’una pista multiesportiva i la pèrdua de
l’arbreda actual. La Regidora d’Ensenyament va manifestar que es podria parlar per

tal de conservar aquesta arbreda i remodelar aquesta zona en aquest sentit de

sostenibilitat i refugi climàtic.

2. ZONA AFECTADA TERRENY DE L’AJUNTAMENT: segons els plànols presentats,

en l’espai dels terrenys de l’Ajuntament de Calafell, es pretén convertir en pavelló, la

pista coberta actual, dotant-la també de vestidors, justament en la part on tenim tota

l’arbreda de plataners (alguns de més de 30 o 40 anys), que també es veurà

afectada per una pista d’atletisme que tampoc veiem funcional. De tal manera, que

tota l’arbreda de plataners es predrà, tot i que l’Ajuntament comenta que es

replantaran.

Com que són terrenys de l’Ajuntament, el Consell Escolar de l’INS Camí de Mar
acorda instar l’Ajuntament de Calafell a replantejar tota la remodelació
d’aquest espai per fer-lo més sostenible i climàtic tot conservant la renglera de
plataners que serveix, juntament amb l’arbreda del punt 1, un veritable refugi
climàtic per al centre i pel municipi en un futur proper.

Aquest ACORD DE CONSELL ESCOLAR es va aprovar el 17/10/2024 amb 13 vots a favor i

1 abstenció
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